
Protokoll för TWRS EXTRA årsmöte 2024

När: Måndag den 2 december, kl 19.30
Var: Online via Google Meet (se separat inbjudan i samband med anmälan till mötet)

Vid extra årsmöte behandlas endast följande punkter:

1. Upprop samt fastställande av röstlängd utifrån upprättad röstlängd. Närvarande:
Karoline Mellgren, Sara Danvind, Kerstin Ståhlborg, Lotta Carlsund, Sabine
Gunnarsson, Eva Bergkvist, Susanne Wixe, Lena Fornesten, Anna Ketolainen,
Annika Fjällborg, Nina Wärting

2. Fastställande av föredragningslista för stämman
Mötet svarar OK.

3. Beslut om stämmans behöriga utlysande enligt §7 Extra årsmöte.
Mötet svarar OK.

4. Val av ordförande för stämman.
Karoline Mellgren valdes till ordförande för mötet

5. Anmälan av styrelsens val av sekreterare för stämman.
Sara Danvind valdes till sekreterare för mötet.

6. Val av två protokolljusterare att jämte mötesordföranden justera stämmans protokoll
varav en person att även fungera som rösträknare.
Kerstin Ståhlborg och Lotta Carlsund valdes till justerare.

7. Redogörelse och diskussion med anledning av inkommen skrivelse från medlemmar
om Taures framtid och begäran om utträde ur WRAS.

Sammanfattning av skrivelsen:
De senaste 10 åren har klubben kämpat med ett svikande medlemsantal, liksom flera
andra klubbar. Det är svårt att hitta nya ekipage till westernridning och träningar trots
att försök har gjorts. En följd av detta är att vi inte får lägre intäkter och färre
tävlingsekipage. Klubben får bra betyg från de tävlande. Den senaste tävlingen
budgeteradess med ett underskott på 7000 kr, vilket ansvariga i styrelsen inte finner
vara försvarbart. WRAS hade då inget råd att komma med mer än att annonsera
mer. Som det är nu lever vi på intäkter från tidigare år. Med återkommande förluster
är TWRS ekonomi slut på 3 år.
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Diskussion, ordet var fritt:
● Hur ser TWRS framtid ut? Finns det något intresse och behov av en

förening?
○ Idag har klubben mindre än 25 medlemmar som är ett krav för att vara

medlem i WRAS.
● Klubben kan ha aktiviteter utan att vara med i WRAS.
● Vi kan kan gå med igen om intresset ökar.
● Ge nya styrelsen i WRAS en chans att visa vad de vill.
● Vilken klubb ska man då tävla för?
● Göra aktiviteter tillsammans med andra föreningar, även ridsportföreningar.
● Svårt att se inlägg på facebook. Sprida info på annat sätt?
● För få personer som engagerar sig vid tävlingar och andra aktiviteter.

○ Senaste tävlingarna har det varit mycket svårt att få ihop startande så
det blir tävlingsklasser. Svårt att få funktionärer också.

● Om det blir fler tävlingsekipage skulle det finnas ett större värde av att vara
kvar i WRAS.

● Flest startande är idag de i E-klasserna.
○ Vi kan ordna pay and ride även fortsättningsvis för dom. Kanske med

domare på distans.
● WRAS kostar pengar för klubben. Vad får vi tillbaka?
● Även andra klubbar har dåligt med startande på tävlingar.
● Sänker vi WRAS om vi går ur? Kanske blir det då bara rasklubbarna kvar. I

grunden är WRAS bra.
● Måste vi ha tävlingar? Nej, inget som säger det.
● Försvinner TWRS ur ryttarnas medvetande om vi går ur WRAS?
● Klubben kan ha tävlingar men det ger inga poäng och inga priser. Officiella

poäng är viktigt för vissa ryttare.

Summering:
● Har vi ett behov av WRAS och hur ser de tävlande på det?

○ För att tävla kan de vara medlem i en annan klubb.
● Hur ska vi få fler medlemmar? Det är en del av kärnfrågan. Klubben är ju

inget utan medlemmar. Ett sätt kan vara att bredda aktiviteterna till exempel
mot WE. Det är även svårt att veta hur stort engagemanget är hos de som
startar i E-klasserna. Där behöver de ingen licens.

● Engagemanget hos både styrelse och medlemmar är svikande och då är det
svårt att få deltagare till aktiviteterna.

○ WRAS ordnar en stor tävling på Axevalla hösten 2025 då får vi kanske
se vad WRAS går för.
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● Om vi ordnar tävlingar och inte är med i WRAS, vilka domare har vi då?
○ De får döma på andra tävlingar än de som ordnas av föreningar

anslutna till WRAS. Ett förslag är att fortsätta som nu men utan
tävlingar 2025 och försöka ordna aktiviteter med andra
samarbetspartners för att få upp medlemsantalet. Även det kräver ett
engagemang och inte bara från styrelsen. Styrelsen har diskuterat att
göra olika aktiviteter för att försöka locka fler medlemmar men inget
har gjorts än.

8. Beslut i fråga om Taures framtid och utträde ur WRAS.
11 stycken röstar i frågan. 9 svarar JA, 1 svarar NEJ och 1 väljer att avstå att rösta.
Mötet beslutar att TWRS utträder ur WRAS.

För att beslutet ska träda i kraft ska det vara två årsmöten. Nästa möte är det
ordinarie årsmöte.
Andra saker att diskutera:

- Vad som händer med TWRS får styrelsen i uppdrag att hantera. Det ska
omfatta vad som händer om TWRS ska vara kvar eller inte och vad som ska
göras med pengarna som klubben har.

- Finns det funderingar och frågor får dessa mejlas till styrelsen, som också
hanterar kvarvarande trådar. Alla är välkomna i diskussionen.

9. Mötet avslutas. Tack för ikväll så ses vi på ordinarie årsmöte.

Vid protokollet Ordförande

Sara Danvind Karoline Mellgren

Justerare Justerare

Lotta Carlsund Kerstin Ståhlborg
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